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Z á p i s n i c a  

z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Hladovka, konaného dňa 21.06.2024 
__________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

 

Poslanci:             Ján Korček, zástupca starostu 

Lukáš Bonk 

    Stanislav Buš           

       Anna Harmatová 

    Jozef Planieta 

 

Neprítomní poslanci: Stanislav Kendrala a Ing. Ľubomír Hutlas  

     

Ďalší prítomní:  Anna Hutlasová, kontrolórka obce  

Mgr. Helena Harmatová – zapisovateľka 

Ing. Andrej Harmata a Dušan Buš - DHZ 

             

 

 

Program:  

1. Otvorenie                                

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Správa o činnosti obce od posledného zasadnutia 

5. Záverečný účet obce Hladovka za rok 2023 a stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k záverečnému účtu 

6. Informácie „Oslavy 100.ročnice DHZ Hladovka a Deň rodiny obce Hladovka“ dňa 

29.06.2024 

7. Spoločná rodinná „bicyklovačka“ samospráv Trstená – Suchá Hora dňa 23.06.2024 

8. Havarijný stav na cyklotrase – zosuv zeminy pred Červeným mostom 

9. Informácie o PÚ v k. ú. Hladovka 

10. Informácie o projektoch, príprava projektov 

11. Rôzne 

• Žiadosť o prenájom bytu v bytovom dome č.198 

• Iné 

12. Interpelácie poslancov  

13.  Záver  

 

 

Ad 1: Otvorenie 

  

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných a zároveň konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 5 a zasadnutie 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
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Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal poslankyne 

a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu.  

Z poslancov nikto nenavrhol doplnenie alebo zmenu navrhnutého programu ale 

kontrolórka obce doplnila program o bod „ Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce na 2.polrok 2024 a ekonómka obce o bod „ Konsolidovaná výročná správa 

obce Hladovka“ a  tak starosta  predložil návrh na uznesenie.  

 

Ad 2:  - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

     Za overovateľov zápisnice boli určení: Lukáš Bonk a Anna Harmatová 

     Za zapisovateľku: Mgr. Helena Harmatová 

 

Ad.3 Kontrola plnenia uznesení  

 

          Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí starosta konštatoval, že boli 

splnené všetky uznesenia.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 130/2024 - OZ  

a/ prerokovalo a schvaľuje program zasadnutia podľa predloženého a doplneného návrhu. 

b/ berie na vedomie správu z kontroly uznesení.  

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad.4 -  Správa o činnosti obce od posledného zasadnutia. 

 

• Obec zabezpečila vymeranie parciel CKN č. 1062/5 a 1062/7 okolo cyklotrasy z dôvodu 

výrubu drevín z dôvodu upozornení a sťažnosti cyklistov a hlavne Okresného úradu 

Tvrdošín, odboru starostlivosti o životne prostredie ako aj na podnet CHKO Námestovo. 

Dôvod bol daný a to, že okolo cyklotrasy na nachádza množstvo suchých stojacich drevín 

a množstvo napadnutých drevín, ktoré ohrozujú život cyklistov a majetok obce. Na základe 

žiadosti a vytyčovacieho protokolu bolo vykonaná obhliadka a na základe zisteného 

skutkového stavu a na  podklade skutočnosti boli vyznačené dreviny na výrub. OÚ Tvrdošín 

vydal Rozhodnutie č. OU-TS-OSZP-2024/000707 zo dňa 06.05.2024 na výrub drevín. 

Vyťaženie drevín vykonala oprávnená osoba -  Michal Buš, Hladovka 67, 027 13 Hladovka. 

Celkovo bolo vyťažené 49 m3 prevažne palivového dreva. Z drevín, ktoré boli určenie ako 

úžitkové drevo obec popili pre potreby obce. Zvoz drevín – službu urobil Stanislav Buš. 

Uskladnenie úžitkových drevín je u Stanislava Buša a palivového dreva na pozemkoch pri 

Tvorkovom potoku v k.ú. Suchá Hora. 

• Práce a obhliadka terénu s pracovníkom fa. Agrocons s.r.o. Banská Bystrica k naplánovaniu 

ciest v k.ú. Hladovka a príprava VZFU pre pozemkové úpravy v k.ú. Hladovka. Neustále 

konzultácie a zabezpečovanie podkladov pre  zhotoviteľom Geodibdiak a Okresným 

úradom Námestovo, Odbor pozemkový a lesný odbor pre potreby PÚ. Viac v bode č. 9. 

• Práca na príprave rožných projektoch. Príprava jednaní s OVS, a.s. Dolný Kubín. 

• Práce na príprave osláv 100. ročnice a Deň rodiny 29.06.2024. 

• Vykonali sa úpravy priestorov v MŠ Hladovka . Obec tam investovala 2 000 Eur. 

• Podanie žiadosti na dotáciu „Rekonštrukcia cintorína v Hladovke na čiastku 14 865 Eur na 

MF SR. 

• Prace pri udržiavaní verejných priestranstiev (kosenie, čistenie, opravy). 

• Stavebné konania, pri ktorých sa vykonáva štátny stavebný dohľad (ŠSD) sa nepohli. Do 

dnešného dňa Regionálny stavebný úrad pre územné plánovanie nerozhodol o odvolaní 

o pokutách zo dňa 23.10.2023.  
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• Práce spojené so stavebnými povoleniami v obci. 

• Rôzne iné činnosti pre uspokojenie potrieb obyvateľstva. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 131/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie správu starostu o činnosti obce.  

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. - 5.  Záverečný účet obce za rok 2023 a stanovisko hlavného kontrolóra obce k 

záverečnému účtu 

 

     Ekonómka obce informovala obecné zastupiteľstvo o Záverečnom účte obce za rok 

2023, ktorý bol zverejnený dňa 15.05.2024 na úradnej  tabuli obce,  na webovej stránke obce 

a na elektronickej úradnej tabuli. 

Predložený návrh bol spracovaný v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy, obsahuje údaje o plnení rozpočtu, bilanciu aktív a pasív, prehľad o stave a vývoji 

dlhu a pod. Záverečný účet tvorí prílohu zápisnice. 

 K záverečnému účtu neboli vznesené žiadne pripomienky a doplnky. Hlavný kontrolór 

obce konštatuje, že záverečný účet obce je spracovaný v súlade s príslušnými právnymi 

predpismi a odporúča ho schváliť s výrokom „bez výhrad“. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 132/2024 – OZ 

a/ prerokovalo Záverečný účet obce celoročné hospodárenie obce  za rok 2023. 

b/ berie na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu Obce 

Hladovka  za rok 2023.  

c/ schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2023 „bez výhrad“. 

d/ schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo 

výške 157 815,11 Eur. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

Ad. 6. – Informácie „Oslavy 100. ročnice DHZ Hladovka a Deň rodiny obce Hladovka“ 

dňa 29.06.2024 

 

Starosta informoval poslancov v akom štádiu sú prípravy „Oslavy 100. ročnice DHZ 

Hladovka a Deň rodiny obce Hladovka“, ktoré sa konajú dňa 29.06.2024. 

Všetkým pozvaným hosťom boli zaslané, osobne doručené pozvánky, ale aj osobne boli 

starostom obce  pozvaní významní hostia ako napr. predsedníčka ŽSK - Erika Jurinová, 

Riaditeľ KR HaZZ Žilina - Stanislav Zdařil,  Wujtovia z družobných miest a obcí a to Burmistr 

a wujt z Dobczyc - Sus a wujt z Raciechowic - Robert Žurek a pod. 

Sústavné prebiehajú práce  na organizácií a priebehu osláv. Zabezpečovalo sa odmeňovanie 

hasičov a hostí - pamätné plakety a iné. Organizovala sa príprava slávnostného obeda ako aj 

varenie guľášu na „Deň rodiny“ v poobedňajších hodinách. Na deň rodiny sa zabezpečili rôzne 

atrakcie, zmrzlina, občerstvenie. Dohodla sa ukážka zásahu profesionálnych hasičov 

z Tvrdošína na zásahu vyprosťovania osôb pri nehode a hasenie horiaceho motorového vozidla. 

Mala by  byť vystavená hasičská technika. Na večer je zabezpečená pre všetkých od 20.00 hod. 

zábava v kultúrnom dome, kde by mala hrať skupina „GOLF“.  

Osobne sa starosta poďakoval správcovi farnosti vdp. Mgr. Miroslavovi Žmijovskému za 

sponzorstvo pri zabezpečení kachličiek pri príležitosti 100. ročnice a zabezpečení celebranta 
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biskupa Františka Rábeka,  vojenského ordinára. Poďakovanie patrí aj správcovi farnosti Suchá 

Hora za vyhotovenie pamätnej tabule hasičom z dreva pomocou NC strojov na tento deň.  

Starosta poprosil poslancov o účasť a pomoc pri tejto významnej akcii. 

Slovo k prípravám osláv dal starosta predsedovi DHZ Dušanovi Bušovi a podpredsedovi DHZ 

Ing. Andrejovi Harmatovi, aby sa vyjadrili ako ďaleko sú v prípravách a čo všetko je ešte 

potrebné zabezpečiť a pričom je potreba pomôcť.  

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 133/2024 – OZ 

a/ berie na vedomie informácie „Oslav 100. ročnice DHZ Hladovka a Dňa rodiny obce 

Hladovka“ - 29.06.2024. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. 7. - Spoločná rodinná bicyklovačka samospráv Trstená – Suchá Hora dňa 23.06.2024 

 

Na základe predchádzajúcich rokov v deň 23.06.2024 obec Hladovka spolu s ostatnými 

samosprávami organizuje „Rodinnú bicyklovačku“ so štartom z Trstenej o 14.00 hod. 

Registrácia cyklistov je v Trstenej  pri pohostinstve Žaba, kde každý na cestu dostane 

občerstvenie a nejakú sladkosť, ktorú zabezpečí mesto Trstená. Obec Hladovka a obec Suchá 

Hora zabezpečí stany, stoly a lavice. Pre všetkých cyklistov je v Suchej hore zabezpečené 

občerstvenie a guláš. Pre registrovaných cyklistov v Trstenej a po dojazde do cieľa Suchá Hora, 

bude pre účastníkov vyžrebovaná tombola.  

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 134/2024 – OZ 

a/ berie na vedomie informácie „Spoločnej rodinnej bicyklovačky“ - 23.06.2024. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad.8. - Havarijný stav na cyklotrasa – zosuv zeminy pred Červeným mostom a v iných 

častiach cyklotrasy 

 

Starosta informoval poslancov, že v úseku pred Červeným mostom, ale aj v iných 

častiach cyklotrasy vplyvom zlého počasia nastal zosuv zvršku cyklotrasy. Je potrebné, aby sa 

opravil aj Červený most (poškodená strecha a pod). Tiež je  potrebné dať do poriadku prejazdy 

cez cyklotrasu, úpravu terénu okolo cyklotrasy a pod. Keďže obec ma uzatvorenú poistku iba 

na teleso cyklotrasy a most, poistná udalosť to nie je,  obec Hladovka musí časti zosuvu zvršku 

/naviesť, splanírovať a spevniť brehy/ na vlastné náklady. Je to havarijný stav, na ktorom sa už 

pracuje a obec to bude stať nemalé finančné prostriedky.  

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 135/2024 - OZ  

a/ prerokovalo havarijný stav na cyklotrase – zosuv zeminy pred Červeným mostom a v iných 

častiach cyklotrasy. 

b/ schvaľuje uvoľnenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce na riešenie havarijného stavu 

na cyklotrase – zosuv zeminy pred Červeným mostom a v iných častiach cyklotrasy, na opravu 

Červeného mostu, na úpravu prejazdov cez cyklotrasu a  na úpravu terénu okolo cyklotrasy. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 
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Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad.9.- Informácie o PÚ v k.ú. Hladovka 

 

PÚ v k.ú. Hladovka pokračujú v zmysle harmonogramu. Predstavenstvo bolo 

informované na stretnutí dňa 25.5.2024 Okresným úradom, Pozemkový a lesný odbor Mgr. 

Fáberovou a zhotoviteľom Ing. Pavlom Dibdiakom o znaleckých posudkoch, ktoré boli 

vyhotovené na súkromné lesy a na zastavanú plochu, časť pod miestnym názvom Lažiská. 

V zmysle vyhlášky o znaleckých posudkoch bola vyhotovená hodnota pozemkov pre potreby 

pozemkových úprav v k.ú. Hladovka. Zhotoviteľ pracuje na RPS a fa. Agrocons, s.r.o. Banská 

Bystrica na Všeobecných zásadách funkčného usporiadania územia v obvode pozemkových 

úprav (VZFU), kde sú  dopracované projektové bloky a celky ako aj komunikácie, pozemky 

verejného záujmu obce. Sú to podklady pre vytvorenie VZPÚ, kde už budú vypočítané 

jednotlivé úbytky výmer, podľa jednotlivých projektových blokov a celkov. Na základe 

informácií od zhotoviteľa v priebehu 3 týždňov bude účastníkom PÚ v k.ú. Hladovka doručený 

RPS, kde bude známe, koľko pôdy má vlastník a tiež druh a hodnota pozemkov. Na deň 

1.7.2024 Okresný úrad Námestovo, Pozemkový a lesný odbor zvoláva predstavenstvo 

a dotknuté štátne orgány SR na prerokovanie a schválenie  VZPÚ v k.ú. Hladovka. 

Starosta informoval poslancov, že ako na predsedu predstavenstva ZÚPÚ v k.ú. 

Hladovka je enormné zaťaženie na jeho osobu nielen na čas, ale aj požiadaviek zo strany 

zhotoviteľa a dotknutých orgánov verejnej správy. Starosta informoval poslancov, že pre 

správnosť a účelnosť či už kontroly naplánovania ciest je potrebné do budúcnosti pouvažovať, 

či by nebolo dobre kúpiť starší terénny Jeep. Je veľa práce, kde je potrebné množstvo veci 

preveriť v teréne a starosta využíva vlastný Jeep pre potreby obce. Všetky náklady idú (palivo, 

opravy) na náklady starostu nie na ZÚPÚ alebo obec. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 136/2024 - OZ  

a/ prerokovalo informácie o PÚ v k.ú. Hladovka. 

b/ berie na vedomie informácie o PÚ v k.ú. Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. 10. - Informácie o projektoch, príprava projektov 

 

Projekt vyhliadková veža Hladovka. 

Dňa 17.6.2024 bolo obci do elektronickej schránky doručené „Rozhodnutie o schválení 

žiadosti o nenávratný finančný príspevok vo výške 96 100,44 Eur“. Pracuje sa na podkladoch 

pre verejné obstarávanie. Ak bude podpísaná zmluva  s Poľnohospodárskou platobnou 

agentúrou Bratislava a Obcou Hladovka potom sa začne stavať začiatkom 8. mesiaca 2024. 

Ukončené všetky práce by mali byť do konca roku.   

 

Projekt „Hudba, ktorá spája“. 

Vyhodnotenie projektu bude tento mesiac. Je to projekt, ktorým by sa mala vykonať 

generálna oprava orgánu + mäkké činnosti. Celkové náklady predstavujú 69 608,36 Eur. 

Spoluúčasť obce je vo výške 13 921,64 Eur. Ak budeme úspešný, realizácia projektu prebehne 

do konca roka 2024. Po formálnej stránke sme boli úspešný a teraz sa čaká na výsledky 

monitorovacieho výboru a hlavne záleží na výsledku hodnotiteľa. 
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Projekt “Ihrisko pre každé dieťa. 

     Peniaze na účte už obec má vo výške 42 850 Eur. Pripravuje sa verejné obstarávanie. 

Spoluúčasť obce je 10 % na chodníky a dopadové plochy. Realizácia by sa mala vykonať tiež 

do konca roka. 

 

Prípravné práce na projekte - cyklotrasa od hranice s obcou Chyžné po cyklotrasu 

Džubasovky, k už existujúcej cyklotrase.  

Na základe e-mailu dňa 7.6.2024, kde sme boli informovaný EZUS Tatry, že októbri 

vyjde druha výzva na projekty z turistiky a kultúry v  programe Interreg: Poľsko – Slovensko 

2021 – 2027, kde sa bude povoľovať ďalšia etapa stavby „Cesta okolo Tatier“, čiže 

pokračovanie pripojenia na už existujúcu cyklotrasu. Obec bola oslovená a žiadali informácie, 

či je akákoľvek šanca a ako sme pripravený do realizácie úseku trasy, ktorá by bola spojená 

s hlavnou trasou Cesta okolo Tatier v smere Jablonka (Chyžné) – Hladovka. Obec pracuje iba 

na možnej príprave a komunikuje s dotknutými štátnymi orgánmi. Pozemky sú lesy SR. 

Starosta je  v rokovaní so Štátnymi lesmi SR - Liptovský Hrádok s Ing. Olejárom o možnom 

prevodu vlastníctva, nájme a pod. Urobilo sa vymeranie pre projekt, ktorý by mal vyhotoviť 

projektant Otto - Dolný Kubín. Je to dlhá cesta, ale je potrebné, aby sme boli pripravení. 

 

Projekt odkanalizovania obce Hladovka a Suchá Hora.  

     Starosta obce Hladovka a starosta obce Suchá Hora boli na rokovaní s generálnym 

riaditeľom OVS, a. s. Dolný Kubín p. Ing. Revajom.  Dohodlo sa, že v priebehu 2 týždňoch 

prebehne na obci Hladovka rokovanie vedenia ORV, a.s, s vedením obce Hladovka a Suchá 

Hora, projektanta Ing. OTTA a starostu obce Vitanová Mgr. Kovaľáka. Rokovať y sa malo 

v prvom rade o prečerpávačke do Vitanovej a potom o výhľadoch možnej kanalizácie 

Hladovka – Suchá Hora – Vitanová. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 137/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie informácie o projektoch a ich príprave. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. 11. – Rôzne 

       11.1 - Žiadosti o prenájom bytu v bytovom dome 198. 

     Dňa 22.5.2024 bola na obec doručená žiadosť na byt Hutlasovou Bernadetou, Hladovka 

22. Je to v poradí 5.žiadosť.  

/ Zdenka Šprláková - Suchá Hora 256, Lukáš Harmata-Hladovka 127, Adrián Kubica-

Hladovka 293, Adrián Harmata -Hladovka 260 / 

 Obec nemá prázdne byty pre záujemcov, žiadosti obec eviduje ale žiaľ nemá pre 

žiadateľov nájomné byty. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 138/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie žiadosť o prenájom bytu podanú Bernadetou Hutlasovou, Hladovka 22. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
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11. 2 – Žiadosť o dotáciu pre stolnotenisový klub 

     Obecné zastupiteľstvo na základe žiadosti  stolnotenisového klubu ŠK Suchá Hora – 

Hladovka prerokovalo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Hladovka, podanú 14.6.2024. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 139/2024 - OZ  

a/ prerokovalo žiadosť Športového klubu Suchá Hora – Hladovka o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu obce Hladovka. 

b/ schvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2024 pre Športový klub Suchá Hora – 

Hladovka vo výške 1000 Eur. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

11.3 – Konsolidovaná výročná správa Obce Hladovka 

     Ekonómka obce oboznámila poslancov s Konsolidovanou výročnou správou obce Hladovka 

za rok 2023, ktorá bola vypracovaná na základe účtovnej závierky v súlade so záverečným 

účtom obce. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 140/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie Konsolidovanú výročnú správu obce Hladovka za rok 2023. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

    11.4 -  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Hladovka na 2.polrok 

2024. 

 

     Kontrolórka obce predložila obecnému zastupiteľstvu „Návrh plánu kontrolnej činnosti obce 

Hladovka na 2.polrok 2024“, ktorý bol vyvesený aj na úradnej tabuli obce dňa 7.6.2024. 

Pripomienky a doplnenie neboli ani zo strany občanov ani zo strany poslancov. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 141/2024 - OZ  

a/ prerokovalo „Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Hladovka na 2. 

polrok 2024“. 

b/ schvaľuje „Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Hladovka na 2.polrok 

2024“. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

     11.5 - Rozpočtové opatrenia k rozpočtu obce Hladovka 

     Starosta spolu s ekonómkou obce oboznámili poslancov so zmenami rozpočtu, kde ide 

o účelovo určené finančné prostriedky a tiež o zmenách v rámci jednotlivých položiek 

rozpočtu. Zároveň je potrebné navýšiť a upraviť niektoré položky ako je dotácia pre 

stolnotenisový klub, poškodenie cyklotrasy a pod.  
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Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 142/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie rozpočtové opatrenie č.3. 

b/ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.4. 

Hlasovanie: Z prítomných 5 poslancov  

Za: 5 poslancov ( Ján Korček, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Lukáš Bonk,  Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

Ad.12 Interpelácie poslancov 

 

     Starosta informoval poslancov, že v jeho záujme je zakúpiť buldobager pre potreby obce, 

ktorý bude využiteľný pre výkopové práce, či už pri výstavbe nových miestnych komunikácii 

alebo iných potrieb obce. 

 

Ad. 13 – Záver 

     

     Nakoľko program plánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva  bol vyčerpaný a do 

diskusie sa už nikto neprihlásil, starosta obce poďakoval prítomným za účasť  a tak zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Harmatová............................. 

 

 

 

          .................................... 

          PhDr. Marián Brnušák 

              Starosta obce 

Overovatelia: Lukáš Bonk  

                      Anna Harmatová 


